
Oslo trenger først og fremst nytt lokalsjukehus
I år er det ti år siden helsebyråkratene i Helse Sør-Øst vedtok at sjukehusene Ullevål, 
Rikshospitalet, Radiumhospitalet og Aker skulle slås sammen til ett helseforetak, Oslo 
universitetssykehus HF. 
For sju år siden vedtok OUS-styret - til store protester - at Aker sjukehus skulle legges ned
slik at tomta der kunne selges for å finansiere nytt storbysykehus på Ullevål. Denne planen
gjorde mye skade. Pasienten som tilhørte Aker måtte ut av byen til et overfylt Ahus. De 
gode fagmiljøene på Aker ble splittet opp, og et godt fungerende sjukehus ble ødelagt. 

I juni 2016 vedtok styret i OUS og Helse Sør-Øst «et målbilde for Oslo universitetssykehus
HF med et samlet og komplett regionsykehus inkludert lokalsykehusfunksjoner på 
Gaustad, et lokalsykehus på Aker og et spesialisert kreftsykehus på Radiumhospitalet». 

Denne gangen er det altså Ullevål som skal legges ned. Samtidig skal Aker og Gaustad 
bygges ut parallelt og gradvis overta Ullevåls funksjoner i to utbyggingsetapper fram til 
2030. I helsebyråkratiet jobbes det nå for fullt for å sette disse planene ut i live.

De ansattes fagforeninger og Aker sykehus venner, som har fulgt prosessen i alle år, 
mener dette er et høyrisikoprosjekt og påviser at finansieringen på ingen måte er sikret. 
Oslo trenger først og fremst nytt lokalsjukehus, men siden Gaustad fortsatt ser ut til å være
OUS-ledelsens prestisjeprosjekt, er faren størst for at det er Aker-utbyggingen som vil 
rammes. Rødt Grorud støtter Aker sykehus venner krav om at befolkningen i de fire 
groruddalsbydelene skal ha førsteretten til å komme tilbake til Aker. Bygging av 
lokalsykehuset på Aker gis første prioritet og gi plass til alle groruddalsbydelene.


